

ARRETE N° **000028** /A/MINDDEVEL DU **03 MARS 2020**

Constatant l'élection du Maire et des Adjoints au Maire à l'issue du scrutin municipal du 09 février 2020 dans la Commune de Dschang, Département de la Menoua, Région de l'Ouest.

**LE MINISTRE DE LA DECENTRALISATION ET
DU DEVELOPPEMENT LOCAL,**

- Vu la Constitution ;
- Vu la loi n°2012/001 du 19 avril 2012 portant Code électoral, modifiée et complétée par les lois n°2012/017 du 21 décembre 2012 et n°2019/05 du 25 avril 2019 ;
- Vu la loi n°2019/024 du 24 décembre 2019 portant Code Général des Collectivités Territoriales Décentralisées ;
- Vu le décret n°2011/408 du 09 décembre 2011 portant organisation du Gouvernement, modifié et complété par le décret n°2018/190 du 02 mars 2018 ;
- Vu le décret n°2018/191 du 02 mars 2018 portant réaménagement du Gouvernement ;
- Vu le décret n°2019/612 du 10 novembre 2019 portant convocation du corps électoral en vue de l'élection des députés à l'Assemblée Nationale et des conseillers municipaux ;
- Vu le procès-verbal de la session de plein droit du conseil municipal de la Commune de Dschang, tenue le 25 février 2020,

ARRÊTE :

Article 1^{er} : Est constatée ainsi qu'il suit, pour compter de la session du plein droit du 25 février 2020, l'élection du Maire et des Adjoints au Maire de la Commune de Dschang, Département de la Menoua, Région de l'Ouest :

- Maire : M. KEMLEU TCHABGOU Jacques Gabriel ;
- 1^{er} Adjoint : Pr. TEMGOUA Emile ;
- 2^{ème} Adjoint : M. MOMO KENFAC ;
- 3^{ème} Adjoint : M. TOUKAM KOUAHOU Jerry Landry ;
- 4^{ème} Adjoint : M. NSANU Eric Lionel NEBA.

Article 2 : Le présent arrêté sera enregistré, publié suivant la procédure d'urgence, puis inséré au Journal Officiel en anglais et en français.

Yaoundé, le **03 MARS 2020**

Ampliations :

- Gouverneur/Ouest
- Préfet/Menoua
- DR/MINDDEVEL/Ouest
- DD/MINDDEVEL/Menoua
- Intéressés.



**Le Ministre de la Décentralisation et du
Développement Local,**

Georges ELANGA OBAM

ORDER No. **000028** /O/MINDDEVEL OF **03 MARS 2020**

to establish the election of the Mayor and Deputy Mayors after the Municipal elections of 9 February 2020 in Dschang Council, Menoua Division, West Region.

The Minister of Decentralization and Local Development,

Mindful of the Constitution;

Mindful of Law No. 2012/1 of 19 April 2012 on the electoral code, as amended and supplemented by Laws No. 2012/17 of 21 December 2012 and No. 2019/5 of 25 April 2019;

Mindful of Law No.2019/24 du 24 December 2019 on the General Code of Regional and Local Authorities;

Mindful of Decree No. 2011/408 of 9 December 2011 to organize the Government, as amended and supplemented by Decree No. 2018/190 of 2 March 2018;

Mindful of Decree No. 2018/191 of 2 March 2018 to reorganize the Government;

Mindful of Decree No. 2019/612 of 10 November 2019 to convene the electorate for the election of Members of the National Assembly and Municipal Councillors;

Mindful of the Minutes of the maiden session of the Dschang Council board, held on 25 February 2020;

Hereby Orders as follows:

Article 1: The election is hereby established, as from the maiden session of 25 February 2020, of the Mayor and Deputy Mayors of Dschang Council, Menoua Division, West Region:

Mayor : Mr. KEMLEU TCHABGOU Jacques Gabriel ;
 1st Deputy Mayor : Pr. TEMGOUA Emile ;
 2nd Deputy Mayor : Mr. MOMO KENFAC ;
 3rd Deputy Mayor : Mr. TOUKAM KOUAHOU Jerry Landry ;
 4th Deputy Mayor : Mr. NSANU Eric Lionel NEBA. ;

Article 2: This order shall be registered, published according to the procedure of urgency, and inserted in the Official Gazette in English and French.

Yaounde, **03 MARS 2020**

Copies :

- Governor/West
- Senior Divisional Officer/ Menoua
- RD/MINDDEVEL/West
- DD/MINDDEVEL/ Menoua
- Concerned.



Georges Elanga Obam

Minister of Decentralization
and Local Development